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A múlt hét végén hosszú kihagyás után újra összeült a Füstölgők Társasága. Ön mióta
dohányzik, hogyan került kapcsolatba a társasággal?

  

  

 

  

-A klubnak 1997 ben alapítótagja voltam, azóta többször is megválasztottak tiszteletbeli
elnöküknek.

  

-Mi a társaság célja, a dohányzást szeretnék népszerűsíteni?

  

-Nem, ez nem dohánypropaganda. Egyszerűen csak arra szeretnénk felhívni a figyelmet, hogy
túlzás az az üldöztetés, ami manapság a dohányosok ellen folyik. A dohányzás valóban
egészségtelen szokás, de nem ez az egyetlen káros dolog a világban: manapság már a városi
levegő is ártalmasabb lehet a cigarettázásnál.
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